

## 2022-2023 學年 報名手續

- ✧ 如欲申請 2022-2023 年度 N1 及 K1 入學，可待幼兒年滿 12 個月時，向本校遞交申請表。

凡有意報名者可於辦公時間內向本校索取或於網頁下載報名表格並請連同下列文件交回本校：

- 幼兒出生證明書副本
- 幼兒相片一張(貼於申請表右上角)
- 填寫地址，貼上\$2.0 郵票之回郵信封四個 (須寫上幼兒姓名)  
(再由校方安排約見幼兒)

備註：有關詳情歡迎致電 2997 0777 向學校查詢。

## 2022/2023 Enrollment Procedures

- ✧ Application for the School Year 2022/2023 will be accepted once the applicant reaches the age of 12 months . Applicants under 12 months will be rejected.

**Application Form can be download from our website or collected from our School during office hour and return to us along with the following document :**

- A Copy of Child's Birth Certificate
- Application Form posted on child's photo.
- Four self -addressed Returned Envelope with HK\$2.0 stamp . ( Child's name should be the receiver)

**Any enquiries , please feel free to contact at phone 2997 0777.**